

ສັນຕິສັນຍານິດຕະພາບ ແລະການຮ່ວມມື

ລະຫວ່າງ

ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ

ກັບ

ສາທາລະນະລັດ ສັງຄົມນິຍົມ ຫວຽດນາມ

----

ປະເທດສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ ຝະລະປະເທດສາທາລະນະລັດ ສັງຄົມ  
ນິຍົມ ຫວຽດນາມ,

ຮັບຮູ້ຢ່າງເລິກເຊິ່ງວ່າ ສາຍພົວພັນແບບພິເສດ ລະຫວ່າງລາວ-ຫວຽດນາມ, ຄວາມສາມັກ  
ຄີແບບສູງຮູບ ແລະໂມຕິຈິດນິດຕະພາບອັນບໍ່ມີສິ່ງໃດສິ້ນສະເທືອນໄດ້ ລະຫວ່າງປະຊາຊົນລາວ ກັບປະ  
ຊາຊົນຫວຽດນາມ, ມາຈຳໃຈແຫ່ງຄວາມເປັນສະຫາອັນຍິ່ງໃຫຍ່ ລະຫວ່າງພັກປະຊາຊົນປະຕິວັດ ລາວ  
ກັບ ພັກກອມມູນິດຫວຽດນາມ ທີ່ໄດ້ຮັບການທຳລາຍອັນເປັນເວລາຫລາຍສິບປີໃນການຮ່ວມທຸກຮ່ວມ  
ສູງກຳກັນ, ພ້ອມກັນສູ້ຮົບ, ພ້ອມກັນເອົາຊະນະສັດຕູຜູ້ຮຸກຮານ, ໃນການຮ່ວມມື ແລະການຊ່ວຍເຫລືອ  
ເຊິ່ງກັນ ແລະກັນສ້າງສາປະເທດຊາດບ້ານເມືອງນັ້ນ ແນມນຸມເຊື່ອອັນປະເສີດເລີດສ້າງອັນໜຶ່ງ, ແນມ  
ກຳລັງແຮງຊະນະເລີດອັນໜຶ່ງຂອງທັງສອງຊາດ ແລະທັງສອງພັກ, ແນມພິດຕິກຳອັນມີຊີວິດຊີວາອັນໜຶ່ງ,  
ແນມກົດໝາຍແຫ່ງການຂະຫຍາງຕົວອັນໜຶ່ງຂອງການປະຕິວັດລາວ ແລະຂອງການປະຕິວັດຫວຽດນາມ.

ຖືວ່າ ການເພີ່ມທະວີຄວາມສາມັກຄີອັນສະໝິດເໝັນ ແລະການພົວພັນຮ່ວມມືຢ່າງບາວນາມໃນ  
ທຸກດ້ານ ລະຫວ່າງລາວ ກັບ ຫວຽດນາມນັ້ນ ເປັນການຕອບສະໜອງຄວາມນຸ່ງນາດປາຖະໜາອັນ  
ແຮງກ້າ ແລະຜົນປະໂຫຍດແຫ່ງການຍືນຍົງຄົງຕົວຂອງປະຊາຊົນແຕ່ສະປະເທດໃນພາລະກິດປົກປັກ  
ຮັກສາເອກະລາດແຫ່ງຊາດ ແລະກໍສ້າງລະບອບສັງຄົມນິຍົມ, ສອດຄ່ອງກັບຜົນປະໂຫຍດແຫ່ງຄວາມ  
ເປັນເອກະລາດແຫ່ງຊາດ, ປະຊາທິປະໄຕ, ສັນຕິພາບ, ຄວາມເປັນກາງຢ່າງເໝາະສົມຂອງປະຊາ  
ຊົນບັນດາປະເທດໃນອາຊີອາຄະເນ, ສອດຄ່ອງກັບຜົນປະໂຫຍດຂອງປະຊາຊົນທົ່ວໂລກ ທີ່ພວມຕໍ່ສູ້



ຕ້ານລັດທິຈັກກະພັດ, ຕ້ານລັດທິລາເນືອງຂົນແຍບເກົາ ແລະແຍບໄພ, ເພື່ອສັນຕິພາບ, ເອກະລາດແຫ່ງຊາດ, ປະຊາທິປະໄຕ ແລະຄວາມກ້າວໜ້າທາງສັງຄົມ.

ໂດຍຈົງຮັກພັດຕິລັດທິນາກ-ເລນິນ, ສືບຕໍ່ເຊີດຊູ່ກັນທຸງເອກະລາດແຫ່ງຊາດ ແລະສັງຄົມນິຍົມ, ສົນທິບ ລະຫວ່າງລັດທິຮັກຊາດອັນແທ້ຈິງ ກັບລັດທິສາກົນກຳນົດຊີບຢ່າງເປັນເນື້ອດຽວ, ອອກແຮງປົກປັກຮັກສາ ແລະຂະຫຍາຍສາຍພົວພັນແບບພິເສດລະຫວ່າງລາວ-ຫວຽດນາມ, ເຮັດໃຫ້ປະເທດທັງສອງທີ່ເຄິ່ງ ໄດ້ມີການຜູກພັນກັນໃນພາລະກິດປົດປ່ຽນຊາດນາແລວນນ ຈະຜູກພັນກັນແໜ້ນເຂົ້າຕົ້ນໃນກິດຈະການກ່າວສ່ຽງ ແລະປົກປັກຮັກສາປະເທດຊາດບ້ານເນືອງ ຕະຫລອດກາລະນາມ.

ໂດຍເປັນເອກະສັນກັນວ່າ ແນວທາງເອກະລາດ, ເປັນເຈົ້າຕົນເອງ ແລະການນຳອັນຖືກຕ້ອງຂອງພັດປະຊາຊົນປະຕິວັດລາວ ແລະຂອງພັກກອນນຸ່ມມິດຫວຽດນາມ, ນຸ່ນເຊື່ອສຳນັກຄືອັນດູດດຸ້ມລະຫວ່າງທັງສອງຊາດ, ໄຊຊະນະອັນຄົບຖ້ວນຂອງປະເທດທັງສອງໃນພາລະກິດຕ້ານລັດທິຈັກກະພັດຜູກຮາມ, ຈຸດໝາຍຂອງປະຊາຊົນປະເທດທັງສອງຕ່າງກຸ່ມຊົນ ເພື່ອລັດທິສັງຄົມນິຍົມນັບເປັນບັນດາຂັ້ນຖານເພື່ອຂະຫຍາຍສາຍພົວພັນແບບພິເສດລະຫວ່າງລາວ-ຫວຽດນາມ,

ບົນຈິດໃຈຂອງຖະແຫລງການຮ່ວມລາວ-ຫວຽດນາມ ວັນທີ່ ໑໑ ເດືອນ ໒ ປີ ໑໙໗໖,

ໂດຍເນື້ອໃຈສຸດປະສົງເພີ່ມທະວີຄວາມສຳນັກຄື, ການຮ່ວມມືກັນຍາວນານ ແລະຊ່ວຍເຫລືອເຊິ່ງກັນ ແລະກັນໃນພາລະກິດກ່າວສ່ຽງ ແລະປົກປັກຮັກສາປະເທດຊາດບ້ານເນືອງ, ເພື່ອຄວາມເປັນເອກະລາດ ແລະອັດທະນາຖາວອນຂອງແຕ່ລະປະເທດ, ປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນການປົກປັກຮັກສາແລະປັບປຸງສັນຕິພາບຢູ່ໃນອາຊີອາຄະເນ ແລະໃນໂລກ.

ໂຕ້ຕົກລົງເຊັນສິນທິສັນຍາສະບັບນີ້ ແລະໂຕ້ຕົກລົງກັນກ່ຽວກັບບັນດາຂໍ້ຄວາມຕ່າງລຸ່ມນີ້ :

ມາດຕາ ໑

ສອງຝ່າຍໃຫ້ຄຳພັນສັນຍາວ່າ ຈະອອກແຮງປົກປັກຮັກສາ ແລະຂະຫຍາຍສາຍພົວພັນແບບພິເສດລະຫວ່າງລາວ-ຫວຽດນາມ, ບໍລິດລະໃນການເພີ່ມທະວີຄວາມສຳນັກຄື ແລະຄວາມເຊື່ອຖືເຊິ່ງກັນ ແລະກັນ, ການຮ່ວມມືກັນຢ່າງຍາວນານ ແລະການຊ່ວຍເຫລືອເຊິ່ງກັນ ແລະກັນ ໃນທຸກຕົ້ນ



ບົນຈິດໃຈແຫ່ງລັດທິສາກົນກຳນາຊີບ ແລະຕາມຫລັກການສະເໜີພາບຢ່າງສົມບູນ, ເຄົາລົບເອກະລາດ, ອະທິປະໄຕ ແລະພົນແຜ່ນດິນອັນຄົບຖ້ວນຂອງກັນ, ເຄົາລົບຜົນປະໂຫຼດອັນຊອບທຳຂອງກັນ, ບໍ່ແຊກແຊງເຂົ້າວຽກງານພາຍໃນຂອງກັນ.

ແຕ່ລະຝ່າຍ ອອກແຮງອົບຮົມສຶກສາທົ່ວພັກ, ທົ່ວປວງຊົນຂອງຕົນໃຫ້ແພ່ງຖະໜອນ, ປົກປັກຮັກສາ ແລະເສີມສ້າງສາຍພົວພັນແບບພິເສດລະຫວ່າງລາວ-ຫວຽດນາມ ໃຫ້ຜ່ອງໃສ ແລະໝັ້ນຄົງ ຄະນິງແກ່ນຕະຫລອດກາລະນານ.

ມາດຕາ ໒

ບົນຫລັກການທີ່ວ່າ ການປົກປັກຮັກສາຄວາມເປັນເອກະລາດແຫ່ງຊາດ ແລະຮັກສາຄວາມສະຫງົບສຸກຂອງປະເທດຊາດນັ້ນ ແນ່ນມາລະກິດຂອງປະຊາຊົນແລະປະເທດ, ສອງຝ່າຍໃຫ້ຄົ້ນຄ້ວາ ວ່າ ຈະໃຫ້ຄວາມສະໜັບສະໜູນ ແລະການຊ່ວຍເຫລືອເຊິ່ງກັນ ແລະກັນຢ່າງສຸດອົກສຸດໃຈ, ຮ່ວມມືກັນຢ່າງໝັ້ນແໜ້ນເພື່ອເຜີຍແຜ່ພຶດຕະວິຊາຄວາມອາດສຳນຳໃນການປ້ອງກັນ, ໃນການປົກປັກຮັກສາຄວາມເປັນເອກະລາດ; ອະທິປະໄຕ ແລະພົນແຜ່ນດິນອັນຄົບຖ້ວນ, ຮັກສາກິດຈະການອອກແຮງງານໃນສັນຕິພາບອຸຊຸງປະຊາຊົນ, ຕ້ານທຸກຄວາມ ແລະການກະທຳອັນເປັນການທຳລາຍຂອງຈັກກະພັດ ແລະກຳລັງປະຕິການນອກປະເທດ.

ມາດຕາ ໓

ເພື່ອເປັນການອຳນວຍຄວາມສະດວກໃຫ້ແກ່ກັນ, ຊ່ວຍເຫລືອກັນຜ່ານຜ່າຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ, ເສີມຂະຫຍາຍ ເທງາພະລັງທ່າງດ້ານວັດຖຸຂອງແຕ່ລະປະເທດໃຫ້ມີປະສິດທິພາບຢ່າງສຸດຂີດ ເພື່ອເຜີຍແຜ່ສ້າງປະເທດຊາດບ້ານເມືອງໃຫ້ຮຽນຮູ້ແຂ່ງ, ກສ້າງຊີວິດການເປັນຢູ່ອັນໜ້າສຳລານ, ສົມບູນພູມສຸກນັ້ນ, ສອງຝ່າຍຈະເພີ່ມທະວີການພົວພັນຮ່ວມມືກັນແບບສັງຄົມນິຍົມ, ຕ່າງຝ່າຍຕ່າງໂຕຮັບຜົນປະໂຫຼດ ດຽວກັນດ້ານການກະສິກຳ, ການປ່າໄມ້, ອຸດສາຫະກຳ, ການຄົມນາຄົມຂົນສົ່ງ, ການຊຸດຄົມຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະບັນດາຂົງເຂດເສດຖະກິດອື່ນໆ; ຊ່ວຍເຫລືອກັນທາງດ້ານເສດຖະກິດ ແລະວິທະຍາການຢ່າງສຸດອົກສຸດໃຈ; ຊ່ວຍເຫລືອກັນໃນການກສ້າງ ພະນັກງານ; ແລກປ່ຽນສູນຊຸງວຽກບັນດາຂະແໜງການເສດຖະກິດ, ວັດທະນະທຳ ແລະວິທະຍາສາດ, ວິທະຍາການ; ເປີດກອງການພົວພັນການຄ້າກັນດ້ວຍຄວາມເອົາໃຈໃສ່ເປັນພິເສດ.



ສອງຝ່າຍເໝາະສົມດີເປີດກວ້າງການແລກປ່ຽນວິທະຍາສາດ, ວິທະຍາການ, ການຮ່ວມມືກັນທາງ  
ດ້ານວັດທະນະທຳ, ສິລະປະ, ການສຶກສາ, ສາທາລະນະສຸກ, ຂ່າວສານ, ຫນັງສືພິມ, ວິທະຍຸກະ  
ຈ່າຍສຽງ, ຮູບເງົາ, ກິລາກາຍຍະກຳ ແລະບັນດາຂົງເຂດວັດທະນະທຳອື່ນໆ.

ສອງຝ່າຍຈະເພີ່ມທະວີບັນດາການພົບປະກັນ ລະຫວ່າງຂະແໜງການຕ່າງໆ ທີ່ມີສ່ວນກ່ຽວພັນ  
ຂອງປະເທດທັງສອງ ເພື່ອພ້ອມກັນເປີກສາທາລິການປະຕິບັດບັນດາແຜນການຮ່ວມມືກັນໃຫ້ປະກົດເປັນ  
ຈິງ. ແລກປ່ຽນບົດຮຽນຕ່າງໆ ກ່ຽວກັບການກໍ່ສ້າງເສດຖະກິດ ແລະການຂະຫຍາຍວັດທະນະທຳ.

ມາດຕາ ໔

ສອງຝ່າຍ ພົມພັນ ເຖິງຄວາມຕັດສິນໃຈກໍ່ສ້າງຊາຍແດນລາວ-ຫວຽດນາມ ເປັນຊາຍແດນມິດ  
ຕະພາບຖານອາຽນອາຊີນອບຄວາມ ລະຫວ່າງປະເທດທັງສອງ ບົນພື້ນຖານແຫ່ງສິນທິສັນຍາກຳນົດເສັ້ນ  
ຊາຍແດນປະເທດລະຫວ່າງສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ ກັບ ສາທາລະນະລັດສັງ  
ຄົມນິຍົມຫວຽດນາມ ທີ່ໂຄລົງມານ ເມື່ອວັນທີ່ ໑໖ ເດືອນ ກຸ ປີ ໑໙໗໔.

ມາດຕາ ໕

ສອງຝ່າຍເໝາະສົມ ແລະສະໜັບສະໜູນຢ່າງສົມບູນ ຕໍ່ແນວທາງສາກົນທີ່ເປັນເອກະລາດ, ເປັນ  
ເຈົ້າຕົນເອງຂອງກັນ.

ສອງຝ່າຍຈະອອກແຮງເພີ່ມທະວີຄວາມສາມັກຄີແບບສູງສຸດ ແລະການພົວພັນຮ່ວມມືກັນກັບບັນດາ  
ປະເທດສັງຄົມນິຍົມອຳນວຍ; ຕັ້ງໜ້າປະກອບສ່ວນຂອງຕົນພ້ອມກັບບັນດາປະເທດສັງຄົມນິຍົມ, ກັບ  
ຂະບວນການກອນມູນິດສາກົນ, ເພີ່ມທະວີຄວາມສາມັກຄີ, ສະໜັບສະໜູນ ແລະຊ່ວຍເຫລືອເຊິ່ງກັນແລະ  
ກັນ, ບົນພື້ນຖານລັດທິນາກ-ເລນິນ ແລະລັດທິສາກົນກຳນາຊີບ; ເພີ່ມທະວີຄວາມສາມັກຄີແບບສູງສຸດ,  
ການຮ່ວມມືຢ່າງຍາວນານ ແລະການຊ່ວຍເຫລືອເຊິ່ງກັນ ແລະກັນກັບປະເທດກຳປູເຈັບອາຊີນອບ  
ຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັງຕາມຫຼັກການສະເໜີພາບຢ່າງສົມບູນ, ເໝາະສົມຄວາມເປັນເອກະລາດອະທິປະໄຕ,  
ພື້ນຖານດິນອັບຄັບຖວນຂອງກັນເໝາະສົມປະໂຫງ ດ້ອນຊອບທຳຂອງກັນ, ບໍ່ແຊກແຊງເຂົ້າ-

ພິນແຜນດິນອັນຄົບຖ້ວນຂອງກັນເຄົາລົບຜົນປະໂຫຼວງ ດ້ານຊອບທຳຂອງກັນ, ບໍ່ແຊກແຊງເຂົ້າວຽກງານ  
 ພາຍໃນຂອງກັນ, ສະໜັບສະໜູນພາລະກິດຕະຫຼອດຂອງປະຊາຊົນບັນດາປະເທດໃນອາຊີອາຄະເນ ເພື່ອ  
 ເອກະລາດແຫ່ງຊາດ, ປະຊາທິປະໄຕ, ສັນຕິພາບ ແລະຄວາມເປັນກາງຢ່າງແທ້ຈິງ, ສະຖາປະ  
 ນາ ແລະຂະຫຍາຍການພົວພັນມິດຕະພາບ ແລະການຮ່ວມມືກັນກັບບັນດາປະເທດໃນພາກພື້ນ ບົນ  
 ພື້ນຖານເຄົາລົບຄວາມເປັນເອກະລາດ, ອະທິປະໄຕ, ພິນແຜນດິນອັນຄົບຖ້ວນຂອງກັນ, ບຸກຄະຮາກ  
 ກັນ, ບໍ່ແຊກແຊງເຂົ້າວຽກງານພາຍໃນຂອງກັນ, ສະເໝີພາບ ແລະຕ່າງໆຜ່ານມີຜົນປະໂຫຍດ,  
 ພ້ອມກັນຈົງຕົວຢູ່ໂດຍສັນຕິ, ສະໜັບສະໜູນການຕໍ່ສູ້ຂອງປະຊາຊົນບັນດາປະເທດອາຊີ, ອາຟິກາ,  
 ອາເມລິກາລາຕິນຕາມລັດທິຈັກກະພັດ, ຕາມລັດທິລາເບີອງຂັ້ນແບບເກົ່າ ແລະແບບໃໝ່; ຕາມລັດ  
 ທິຈຳແນກເຊື້ອຊາດ, ເພື່ອຄວາມເປັນເອກະລາດແຫ່ງຊາດ, ປະຊາທິປະໄຕ ແລະຄວາມກ້າວໜ້າ  
 ທາງສັງຄົມ; ສະໜັບສະໜູນການຕໍ່ສູ້ຂອງຊົນຊັ້ນກຳມະກອນ ແລະປະຊາຊົນຜູ້ອອກແຮງງານໃນບັນດາ  
 ປະເທດທີ່ມີບົນ ເພື່ອຍາດເອົາສິດທິລົງຊີວິດ, ປະຊາທິປະໄຕ ແລະຄວາມກ້າວໜ້າທາງສັງຄົມ;  
 ໃຫ້ຄວາມໝາຍໝວ່າ ຈະເຮັດທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງຈົນສຸດກຳລັງຂອງຕົນ ເພື່ອເພີ່ມປະກອບສ່ວນເຂົ້າ  
 ໃນພາລະກິດຕະຫຼອດຂອງປະຊາຊົນໃນໂລກ, ເພື່ອສັນຕິພາບ, ເອກະລາດແຫ່ງຊາດ, ປະຊາທິປະ  
 ໄຕ ແລະສັງຄົມນິຍົມ.

ນາດຕາ ຜີ

ສອງຝ່າຍຈະດຳເນີນການແລກປ່ຽນຄວາມຄິດຄວາມເຫັນກັນຢ່າງສະໝໍ່າສະເໝີ ກ່ຽວກັບບັນ  
 ຫາຕ່າງໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການພົວພັນລະຫວ່າງປະເທດທັງສອງ ແລະບັນຫາສາກົນຕ່າງໆ ທີ່ທັງສອງ  
 ຝ່າຍຕ່າງໆມີຄວາມສົນໃຈ ດ້ວຍການພົບປະກັນລະຫວ່າງບັນດາຜູ້ກຳຂອງພວກ, ຂອງລັດ, ດ້ວຍການ  
 ໄປຮູ້ ນຳມາຂອງບັນດາຄະນະຜູ້ແທນເປັນທາງການ ແລະບັນດາຜູ້ຕາງໜ້າພິເສດ ຫລືໂດຍຜ່ານ  
 ເສັ້ນທາງການທຸກ. ສອງຝ່າຍຈະສົ່ງເສີມການເປີດກອງການພົວພັນລະຫວ່າງ ບັນດາອົງການ  
 ຈັດຕັ້ງມະຫາຊົນຂອງປະເທດທັງສອງ.

ທຸກບັນຫາທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບສາຍພົວພັນລະຫວ່າງປະເທດທັງສອງຈະໄດ້ຮັບການ ແກ້ໄຂໂດຍການ  
 ເຈລະຈາກັນດ້ວຍຈິດໃຈແຫ່ງຄວາມເຂົ້າໃຈກັນ ແລະເຄົາລົບເຊິ່ງກັນ ແລະກັນ, ມີເຫດຜົນທັງເຫັນເຫັ  
 ກັນ.



ສົນທິສັນຍາສະບັບນີ້ ຈະໄດ້ຮັບການໃຫ້ສັດຕະຍາບັນ ແລະມີຜົນສັກສິດນັບແຕ່ນີ້ແລກປ່ຽນສາມ  
ສັດຕະຍາບັນເປັນຕົ້ນໄປ. ການແລກປ່ຽນສາມສັດຕະຍາບັນຈະໄດ້ດຳເນີນທີ່ ຮຳໂນ່ຍ ມະຄອນຫລວງ  
ແຫ່ງ ສາທາລະນະລັດ ສັງຄົມນິຍົມ ຫວຽດນາມ ໃນເວລາອັນໄວທີ່ສຸດເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້.

ສົນທິສັນຍາສະບັບນີ້ ມີຄຸນຄ່າໃນໄລຍະເວລາຊາວຫາປີ ແລະຈະໄດ້ຕໍ່ອາຍຸໄປໃນຕົວມັນເອງ  
ເທື່ອລະສິບປີ, ຖ້າວ່າຜ່ານຜູ້ຂອງພາກສ່ວນສັນຍາບໍ່ແຈ້ງ ຄວາມປະສົງຢາກລົບລ້າງສົນທິສັນຍາ ສະ  
ບັບນີ້ ໃຫ້ອີກຜ່ານຜູ້ຊາບລວງໜ້າດ້ວຍລາຍລັກອັກສອນ ຢ່າງໜຶ່ງ ທີ່ກ່ອນທີ່ສົນທິສັນຍາ ຈະສິ້ນກຳ  
ນິດ.

ສົນທິສັນຍາສະບັບນີ້ ເຮັດທີ່ ວຽງຈັນ, ມະຄອນຫລວງແຫ່ງສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ  
ປະຊາຊົນລາວ, ວັນທີ ໑໘ ເດືອນ ກຸ ປີ ໝຸກ, ເປັນສອງສະບັບ ພາສາລາວ ແລະພາສາຫວຽດ  
ນາມ ທັງສອງສະບັບລາວ ແລະຫວຽດນາມ ລ້ອມແກ່ນີ້ຄຸນຄ່າເທົ່າກັນ.

ຕາງໜ້າ  
ສາທາລະນະລັດ  
ປະຊາທິປະໄຕປະຊາຊົນລາວ

ຕາງໜ້າ  
ສາທາລະນະລັດ  
ສັງຄົມນິຍົມ ຫວຽດນາມ

ໄກສອນ ພົມວິຫານ  
ນາຍົກລັດຖະມົນຕີ

ຜ້ານ ວັນ ດົງ  
ນາຍົກລັດຖະມົນຕີ